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Eläkejärjestöistä on tullut muistutusta, että Korona-virustilannetta tulisi käsitellä 
vanhusneuvostossa. Niinpä keskusteltiin näkemyksistä, miten meillä 
Tohmajärvellä on koronakevät mennyt. Matti Majoinen totesi, että meillä on 
mennyt hyvin. Lomakausi luonnollisesti lisää vaaraa joten kaikkien suositellaan 
noudattavan jatkossakin suositeltuja rajoituksia ja varovaisuutta.  

 
 

    
 

    
 

    
 
 


